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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 12/2021 
z rozšíreného zasadnutia Vedenia STU zo dňa 07.06.2021 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. prof. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík  

prof. Ing. Marián Peciar, PhD.  
Ing. Alena Michalová  
prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD.  
prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD.  
prof. Ing. František Uherek, PhD. 

 
PRIZVANÍ  HOSTIA: Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD.  

prof. Ing. arch. Pavel Gregor, PhD.  
prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD.  
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.  
prof. Ing. Ivan Kotuliak, PhD.  
prof. Dr. Ing. Miloš Oravec  
prof. Ing. Pavol Tanuška, PhD. 

  
TRVALE PRIZVANÍ: Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Aktuálne otázky STU v súvislosti s pandémiou COVID-19 - ústna informácia 
3. Správa o činnosti ÚZ ŠDaJ STU v Bratislave za II. polrok 2020 a hospodárení za rok 2020  
4. Správa o činnosti CVT za II. polrok 2020  
5. Správa o činnosti UVP za 2. polrok 2020 a o hospodárení za rok 2020  
6. Správa o činnosti Znaleckého ústavu STU v Bratislave za obdobie rokov 2015 - 2020  
7. Harmonogram rokovaní na I. polrok akademického roka 2021/2022  
8. Účasť STU na veľtrhoch v období 2021/2022  
9. Výzva Európske univerzity - Projekt EULISTO  
10. Rôzne 

10.01 Diskusia o potenciálnom využití spoločnosti STU Centrum služieb, spol. s r. o. - ústna informácia  
10.02   Aktuálne informácie k internetovým stránkam STU/fakúlt 

 
K BODU 1:  Otvorenie 
 
Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, v úvode rokovania privítal členov vedenia  
a prizvaných hostí na 12. zasadnutí Vedenia STU a informoval o programe rokovania.  
 
UZNESENIE: 12.1/2021-V 
Vedenie STU schvaľuje program 12. zasadnutia Vedenia STU bez pripomienok. 
 
K BODU 2:  Aktuálne otázky STU v súvislosti s pandémiou COVID-19 - ústna informácia 
 
Prorektor Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, v krátkosti konštatoval pozvoľné utíchanie 2. vlny pandémie, ktorá bola podľa 
jeho vyjadrenia na STU zvládnutá veľmi dobre (od 26.4.2021 STU neevidovala žiadne prípady). Aktuálne sa očakávajú nové informácie 
k opatreniam platným od 14.6.2021. Podľa predbežných informácií by sa BA mohla dostať do zelenej fázy COVID automatu, s čím budú 
pravdepodobne súvisieť ďalšie uvoľnenia. 
Informoval, že napriek dlhodobo priaznivej situácii sa dňa 9.6.2021 uskutoční stretnutie KŠ STU s cieľom dohodnúť podmienky pre 
začiatok nového akademického roka vrátane plánovania ubytovania pre študentov (v spolupráci s UK BA).  
Uviedol, že odubytovávanie študentov v súčasnosti prebieha podľa harmonogramu.  
 
V rámci krátkej diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 informoval, že zaregistroval nové ohniská nákazy šíriacej sa na školách v Lamači, je pravdepodobné, že pandémia sa po lete 
bude šíriť aj medzi študentmi na ŠD 

o  prorektor Moravčík uviedol, že obsadenie ŠD bude hlavnou témou nadchádzajúceho rokovania KŠ STU  
 
Dekan Gatial 

 požiadal, aby vedúci Útvaru prevádzky a krízového riadenia R STU, p. Chabroň, vypracoval inštrukcie, resp. usmernenie k 
realizácii promócií prezenčnou formou  

 
UZNESENIE: 12.2/2021-V 
Vedenie STU berie na vedomie aktuálne informácie v súvislosti s pandémiou COVID-19. 
 
K BODU 3:  Správa o činnosti ÚZ ŠDaJ STU v Bratislave za II. polrok 2020 a hospodárení za rok 2020 
 
Materiál uviedla Ing. Michalová, poverená výkonom funkcie kvestora. Prizvaný: Ing. František Hulík, riaditeľ ÚZ ŠDaJ STU. 
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Ing Hulík uviedol, že ÚZ ŠDaJ STU aj v II. polroku vykonávalo svoju činnosť prostredníctvom svojich pracovísk, ktorými sú: 
 Správa ÚZ ŠDaJ 
 Študentské domovy (ďalej tiež „ŠD“) 
 Stravovacie centrum (ďalej tiež „SC“) 

Správa ÚZ ŠDaJ STU komplexne zabezpečuje činnosti týkajúce sa ekonomickej, právnej, personálnej a mzdovej oblasti, technicko-
investičnej oblasti, činnosti spojené s ubytovaním študentov a zamestnancov (okrem fyzického zabezpečenia ubytovania, ktoré 
vykonávajú jednotlivé študentské domovy),  činnosti v oblasti BOZP a OPP, dopravy, energetiky a verejného obstarávania. 
ŠD vykonávajú práce prevádzkového a technického charakteru a zabezpečujú kontakt s ubytovanými osobami a nájomcami. 
SC zabezpečuje komplexne stravovacie služby pre študentov a zamestnancov celej univerzity a cudzích stravníkov.  
Ďalej konštatoval, že ubytovacia kapacita sa dlhodobo pohybuje okolo 5 000 osôb.  
Rekonštrukcie väčšieho rozsahu t. č. prebiehajú na 3 internátoch STU - ŠD Mladosť, ŠD Mladá Garda a ŠD Dobrovičova. 
Následne detailne informoval o zrealizovaných a prebiehajúcich rekonštrukciách. Upozornil, že na kompletné dokončenie rekonštrukcií 
a vybavenie nábytkom je potrebných ešte cca 10 mil. EUR. Avšak podľa jeho vyjadrenia je ubytovanie na študentských domovoch STU 
hotelového charakteru a má veľmi slušný štandard.  
Ďalej uviedol, že situáciu s pandémiou sa podarilo zvládnuť veľmi dobre. V súčasnosti prebieha odubytovávanie študentov, aktuálne je 
ubytovaných ešte cca 1 000 študentov. Pandémia však mala veľký finančný dopad na prevádzku, ÚZ stratilo cca 2 mil. EUR.  
Prevádzku sa však vzhľadom na poskytnutie finančných zdrojov - COVID dotácie z úrovne MŠVVaŠ SR podarilo stabilizovať. Vďaka 
dotácii je hospodárenie ÚZ adekvátne situácii. 
Záverom informoval, že dňa 10.06.2021 plánujú otvoriť stravovacie zariadenia na všetkých prevádzkach.  
 
Z diskusie: 
Dekan Gregor 

 zaujímal sa o aktuálny stav v poklese počtu ubytovacích kapacít 
o t. č. je k dispozícii cca 4 000 miest, je to záležitosť ubytovacej komisie  

 
Prorektor Kopáčik 

 zaujímal sa o dôvody nárastu 10%-nej spotreby tepla 
o neprítomnosť študentov nemala veľký vplyv na spotrebu tepla, avšak bude realizovaná analýza 
o v nadväznosti na uvedené dekan Šooš uviedol, že SjF STU eviduje rovnaký problém  

 konštatoval, že cena bytného bola zvýšená - kvalita je na vyššej úrovni, zaujímal sa o porovnanie cien bytného našich ŠD voči 
ostatným ŠD v BA  

o STU má za posledných 10 -15 rokov najvyššie bytné, nešlo o populárne riešenie, ale bolo nevyhnuté z hľadiska 
investícií do ubytovania (štát nevykryje všetky opravy) 

Dekan Unčík 
 informoval, že napriek šetrnosti, úspora tepla bola na SvF STU taktiež zanedbateľná, naznačil, že problémom môžu byť aj 

nevýhodné zmluvy (napr. nízky odber – vyššie cena) 
 
V závere prorektor Moravčík odporučil riaditeľovi ŠDaJ STU zanalyzovať a vyhodnotiť čerpanie tepla, následne informovať o záveroch 
analýzy. Taktiež požiadal Ing. Hulíka o kontaktovanie sa s riaditeľom ŠD na UK v BA s cieľom zjednotiť a skoordinovať proces 
ubytovania v septembri 2021. 
 
UZNESENIE: 12.3/2021-V 
Vedenie STU schvaľuje Správu o činnosti ÚZ ŠDaJ STU v Bratislave za II. polrok 2020 a hospodárení za rok 2020 s pripomienkou. 
 
K BODU 4:  Správa o činnosti CVT za II. polrok 2020 
 
Materiál uviedol prorektor Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora. Prizvaný: prof. Ing. Pavol Horváth, PhD. v zastúpení riaditeľa 
CVT STU, Ing. Mariána Ďurkoviča. 
Profesor Horváth konštatoval, že počas uvedeného obdobia boli postupne eliminované viaceré „papierové“ procesy a činnosti, ako napr. 
objednávanie študentských preukazov vrátane udeľovania súhlasu pre Združenie CKM SYST, vystavovanie a schvaľovanie objednávok a 
odberateľských faktúr v ekonomickom IS Magion a pod.  
Uviedol, že o. i. 

 bolo kvôli práci z domácnosti nutné rozšírenie služby v LDAP-Radiusu  

 sa priebežne inovoval obsah centrálnych serverov 

 sa zvýšila kapacita servera vzdialeného prístupu VPN. 
Ďalej sa venoval prevádzke hlavného uzla siete SANET a pripojenia do siete GEANT, prevádzke Slovenského peeringového centra SIX, 
kde bola navýšená výmenná kapacita až na 400 Gb/s. 
STU tiež zabezpečuje videokonferenčné prepojenie formou Telepresence s viacerými slovenskými, európskymi i zámorskými 
univerzitami i komerčnými pracoviskami, avšak využívanie bolo nízke. Bola zabezpečená a úspešne otestovaná kompatibilita zariadenia 
s videokonferenčným riešením Cisco Webex. S ostatnými platformami sa kompatibilita nepodarila - Interoperabilitu s konkurenčnými 
platformami, ako sú Google Meet a Microsoft Teams, Cisco neposkytuje. 
Zdôraznil, že na základe pokynu povereného rektora sa začala riešiť otázka digitalizácie podpisu, pre Rektorát STU je pripravený 
kompletný itinerár. Zamestnanci budú mať nainštalovaný príslušný softvér, pripravené sú aj inovácie návodov. Upozornil, že z hľadiska 
elektronického podpisu, je potrebné, aby si zamestnanci svoje OP vymenili až po 21.6.2021.  Inštaláciou softvéru elektronického podpisu 
sa budú riešiť aj inovácie všetkých inštalovaných softvérov. Niektoré počítače však nemajú dostatočnú kapacitu, preto bude potrebné 
zabezpečiť aj nový hardvér. 
 
Z diskusie: 
Prorektor Moravčík 

 uviedol, že elektronizáciu procesov a dokumentov už začal riešiť profesor Fikar 
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 vidí v elektronizácii budúcnosť, navyše sa snažil presadiť elektronické prijímanie nových zamestnancov ako aj ukončovanie 
pracovných pomerov 

 v súvislosti s VSK prebiehajú rokovania so spoločnosťou IS4U k využitiu AIS STU na vytvorenie databázy a dokumentácie 
výsledkov VSK 

Konštatoval, že šetrenie papiera považuje za dôležité a poďakoval dekanovi Gregorovi za distribúciu podkladov k "Internému projektu 
FAD STU - Zelená fakulta".  
 
K téme elektronických podpisov, výmeny OP a súčinnosti CVT STU a fakúlt sa viedla rozsiahla diskusia. 
 
Profesor Horváth opätovne pripomenul, že počnúc dňom 21.6. 2021 nebudú certifikáty platné. Aktuálne je možné podpisovať 
dokumenty šifrou, ide o interný certifikát - technológiu .pdf, návod je dostupný na web stránke STU.  
 
Z diskusie: 
Prorektor Kopáčik 

 uviedol, že nie všetky .pdf dokumenty je možné uvedeným spôsobom elektronicky podpísať, zaujímal sa, či je možné šifru 
aplikovať na iný formát súboru 

o t. č. to softvér neumožňuje 

 zaujímal sa o hospodárenie pracoviska, konkrétne v správe uvedený výkaz čerpania dotácie považuje za neprehľadný  
o  Ing. Michalová uviedla, že ide o účtovný výstup, jednotlivé zákazky a položky sa rozpisujú v rámci schváleného 

rozpisu dotácie 
K uvedenému sa viedla rozsiahla diskusia, v rámci ktorej Ing. Michalová informovala, že vypracuje a zašle dodatočný podklad k rozpisu 
dotácie CVT STU s presnou špecifikáciou jednotlivých položiek.  
 
Dekan Kotuliak 

 uvítal by, keby CVT STU mohlo realizovať výjazd na FIIT STU s cieľom zaškoliť zamestnancov a informovať ich o možnostiach 
elektronického podpisu, k prosbe sa pripojil aj dekan Oravec 

 
Dekan Šooš 

 podporuje zjednotenie platforiem 
 zaujímal sa o koordináciu a riadenie administrátorov (centrálne na STU i na jednotlivých fakultách) 

o rozhraním medzi STU a externou firmou je hlavný administrátor - Ing. Andrea Bujdáková  
 
Dekan Gatial 

 informoval sa, či existuje limitovaný počet, resp. obmedzená kapacita VPN pripojení do siete STU 
o VPN bolo nutné navýšiť, kapacita nie je obmedzená 

 zaujímal sa, či v rámci GSuite je počet pripojených stále limitovaný na 100 osôb (v minulosti 250 osôb) 
o  rozšírenie nie je reálne, ostáva počet max. 100 osôb 

 
V závere prorektor Moravčík poďakoval profesorovi Horváthovi za prezentáciu správy a požiadal ho o analýzu všetkých komunikačných 
on-line nástrojov s určením jedného preferovaného a jedného záložného systému. Návrh požiadal predložiť do 28.6.2021. 
 
UZNESENIE: 12.4/2021-V 
Vedenie STU schvaľuje Správu o činnosti CVT za II. polrok 2020 s pripomienkami. 
 
K BODU 5:  Správa o činnosti UVP za 2. polrok 2020 a o hospodárení za rok 2020 
    
Materiál uviedol prorektor Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora. Prizvaný: Mgr. Rastislav Igliar. 
Uviedol, že v rámci UVP nedošlo k zásadným zmenám a zosumarizoval aktuálny stav a predstavil ďalšie kroky: 

 V roku 2020 nebola vyhlásená žiadna výzva na podporu vedeckých parkov z prostriedkov EŠIF ani z iných zdrojov. 
 Kontrola na mieste bola vykonaná dňa 07.02.2020 s výsledkom: 

Objem skontrolovaných finančných prostriedkov: 38 096 205,14 € 
Objem identifikovaných neoprávnených výdavkov: 0 € 

 V mesiaci 05/2020 bola predložená 4. následná monitorovacia správa. 
 Navrhuje sa pripraviť stav finančného riadenia a riadenia projektu UVP a to v spolupráci s PS STU a Ing. Michalovou. Cieľom je 

zostaviť rozpočet UVP za celú STU, pripraviť prehľad finančného hospodárenia a čerpania rozpočtu, vrátane sledovania 
nákladov a výnosov a zabezpečiť priebežné sledovanie (monitoring). 

 Taktiež v mesiaci 06/2021 je plánované zvolanie zasadnutia Rady pre UVP a strategické projekty. 
 
Záverom prorektor Moravčík doplnil, že na UVP sa pravdepodobne budú viazať ďalšie výzvy, vyjadril presvedčenie, že prípadné 
administratívne zrušenie UVP a pričlenenie na fakulty by nemalo žiadaný efekt a mohlo by znemožniť vstup do ďalších výziev ŠF. 
 
UZNESENIE: 12.5/2021-V 
Vedenie STU schvaľuje Správu o činnosti UVP za 2. polrok 2020 a o hospodárení za rok 2020. 
 
K BODU 6:  Správa o činnosti Znaleckého ústavu STU v Bratislave za obdobie rokov 2015 - 2020 
 
Materiál uviedol a prezentoval prorektor Kopáčik. 
Konštatoval, že predmetnú správu pripravili doc. Ing. Zora Petráková, PhD., riaditeľka Znaleckého ústavu STU a Ing. Silvia Gregušová, 
PhD. 
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Uviedol, že Znalecký ústav STU je špecializovaným vedeckým a odborným pracoviskom, ktoré plní funkciu rezortného a metodického 
pracoviska zapísaného v registri Ministerstva spravodlivosti Slovenskej republiky v odboroch Stavebníctvo, Ekonomika a riadenie 
podnikov a Elektrotechnika. Vznikol zlúčením dvoch existujúcich znaleckých ústavov, a to znaleckého ústavu na SvF STU a FEI STU. 
Ústav aktuálne vykonáva činnosť vo všetkých oblastiach, ktoré legislatíva umožňuje, t. j. kontrolnú znaleckú činnosť, vzdelávanie 
uchádzačov a znalcov, organizovanie konferencií a odborných seminárov, edičnú činnosť, atď. 
Následne informoval prítomných o detailoch, ktoré sú obsahom predloženej správy. 
Osobitne vyzdvihol ostatné aktivity ústavu. Vyjadril názor, že znalecký ústav robí dobré meno STU a mal by byť jej reprezentantom. 
Pozornosť upriamil na bod 11 v závere správy, konkrétne „Údaje v registri MS SR a personálne obsadenie Znaleckého ústavu STU a 
Ústavu súdneho znalectva SvF STU“. Uviedol, že do znaleckej činnosti prejavili záujem zapojiť sa aj ďalšie fakulty, tzn. činnosť ústavu by 
mohla byť rozšírená o ďalšie odbory. 
Záverom zhrnul hospodárenie Znaleckého ústavu STU. Ústav je samofinancovateľný, tzn. nie je odkázaný na ďalšie finančné prostriedky. 
Činnosť ústavu považuje za dobrý príklad, podľa jeho názoru je hodný ďalšieho rozvoja.  
Tiež konštatoval, že medializované prípady z rokov 2013 -2016 sa netýkajú Znaleckého ústavu STU, Vazovova 5, BA – ide o znalecké 
posudky, ktoré vypracovali znalci - FO. 
 
Z diskusie: 
Prorektor Moravčík 

 uviedol, že pred časom požiadal JUDr. Rybanskú o zmapovanie situácie znaleckých ústavov na TUKE a UNIZA (na akom 
princípe ústavy znalectva fungujú) 

o UNIZA vytesnila ústav mimo univerzitu 
o na TUKE je situácia podobná ako na STU 

 informoval, že na znaleckú činnosť boli oslovené aj ďalšie fakulty - zareagovala FCHPT STU, podľa jeho vyjadrenia má vysoký 
potenciál aj MTF STU - dal do pozornosti prítomnému prodekanovi, prof. Tanuškovi  

 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 zaujímal sa, či je možné, aby ústav najímal odborníkov pre vytváranie konkrétnych odborných posudkov  
o prorektor Kopáčik uviedol, že ústav môže v rámci daných odborov a tém osloviť zamestnancov STU, dokonca aj 

odborníkov z externého prostredia  
 
Dekan Oravec 

 upozornil, že v správe nie sú uvedené údaje o aktivitách Znaleckého ústavu STU v odbore 10 00 00 Elektrotechnika. 
o k uvedenému sa viedla rozsiahla diskusia, záverom ktorej prorektor Kopáčik uviedol, že osloví prof. Janíčka na 

doplnenie podkladov a požiada doc. Petrákovú o dopracovanie správy 
 
Prorektor Moravčík 

 upozornil, že Znalecký ústav STU je registrovaný na STU, na adrese Vazovova 5 a sídli na SvF STU, navyše nie je ukotvený v 
organizačnej štruktúre STU 

 zaujímal sa, či je Ústav súdneho znalectva súčasťou organizačného poriadku SvF STU 
o Dekan Unčík uviedol, že ústav vznikol ešte koncom 90-tych rokov, kedy ešte neexistoval Znalecký ústav STU, bol 

založený na SvF STU ako jedno z pracovísk, následne sa Ústav súdneho znalectva stal súčasťou Znaleckého ústavu 
STU. Od začiatku je ústav koncipovaný na SvF STU ako súčasť fakulty, podieľa sa na pedagogických, publikačných a 
vedecko-výskumných aktivitách. Časť zdrojov na svoju existenciu získava z dotácie, avšak podstatnú časť príjmov 
získava prostredníctvom znaleckých aktivít. Podľa jeho vyjadrenia je možné zahrnúť do činností ústavu aj iné fakulty 
a odborníkov z ostatných fakúlt.  

o dekan Šooš uviedol, že taktiež majú znalcov, je však potrebné dohodnúť finančné vyrovnanie medzi fakultami 
o prorektor Moravčík vyzval MTF a FCHPT STU vstúpiť do rokovania s riaditeľkou ústavu v prípade, že majú záujem 

niektoré činnosti v rámci ústavu realizovať  
V nadväznosti na uvedené prorektor Moravčík uviedol, že Znalecký ústav STU je potrebné mať zadefinovaný formálne, mal by byť 
súčasťou organizačnej štruktúry STU. Apeloval na dekanov hľadať v uvedenej záležitosti spoločné centrálne riešenie. 
Záverečný sumár: 

 existuje Ústav súdneho znalectva so sídlom na SvF STU a v organizačnej štruktúre SvF STU 
 existuje Znalecký ústav STU registrovaný na MS SR so sídlom Vazovova 5, BA, ktorý nie je nikde v štruktúre STU, tzn. je deficit v 

administratívnom začlenení 
 
Prorektor Moravčík záverom navrhol dokument prerokovať v 1. čítaní a doplniť ho o činnosti FEI STU. 
2. čítanie by malo podľa jeho vyjadrenia okrem doplnenia činností FEI STU obsahovať aj konkrétny návrh na administratívne začlenenie 
Znaleckého ústavu STU do organizačnej štruktúry STU. 
 
UZNESENIE: 12.6/2021-V 
Vedenie STU prerokovalo Správu o činnosti Znaleckého ústavu STU v Bratislave za obdobie rokov 2015 – 2020 ako 1. čítanie  
s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča predložiť materiál v 2. čítaní opätovne na rokovanie Vedenia STU. 
 
K BODU 7:  Harmonogram rokovaní na I. polrok akademického roka 2021/2022 
 
Materiál uviedol Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora.  
Prezentovala Erika Jevčáková, BSBA, vedúca Útvaru kancelárie rektora STU. 
V krátkosti informovala o termínoch zasadnutí grémií STU na nadchádzajúci 1. polrok akademického roka 2021/2022. Prehľad bol 
doplnený o termíny zasielania výziev, ako aj o termíny predkladania materiálov na jednotlivé grémiá. Konštatovala, že frekvencia 
zasadnutí rozšíreného vedenia a kolégia rektora sa znížila na 2 zasadnutia v mesiaci. Tiež upozornila, že v rámci zasadnutí Kolégia 
rektora STU bola skrátená lehota pre vkladanie materiálov do aplikácie ePorady z 12 dní na týždeň, tzn. 7 kalendárnych dní, s čím 
prítomní súhlasili. 
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Z diskusie: 
Prorektor Kopáčik 

 konštatoval, že zasadnutie VR STU nebývalo v januári, zaujímal sa, či termíny VR STU boli konzultované 
o uvedené termíny predložila tajomníčka VR STU, Ing. Hubeková 

Na základe uvedeného prorektor Kopáčik uviedol, že termín ešte preverí a následne v prípade potreby zašle návrh na jeho úpravu. 
 
UZNESENIE: 12.7/2021-V 
Vedenie STU schvaľuje Harmonogram rokovaní na I. polrok akademického roka 2021/2022 s pripomienkou. 
 
K BODU 8:  Účasť STU na veľtrhoch v období 2021/2022  
        
Materiál uviedla prorektorka Vitková.  
Informovala prítomných, že sú pripravené 2 varianty veľtrhov (on-line, aj prezenčne). O forme sa rozhodne v auguste.  
Následne predstavila 4 termíny veľtrhov: 

 5. – 7. 10. 2021 – Gaudeamus – Akadémia Bratislava 2021 (Bratislava, Incheba) 
 11. – 12. 11. 2021 - Gaudeamus Nitra 2021 (Nitra, Agrokomplex) 
 23. -  26. 11. 2021 - Gaudeamus Brno 2021 (Brno, BVV) 
 8. – 9. 12. 2021 – Pro Educo Košice 2021 (Kunsthalle, Košice) 

Konštatovala, že návrh vizuálu STU je rovnaký ako pred 2 rokmi, menšia inovácia je plánovaná v spolupráci s FAD STU. Personálne 
obsadenie by vychádzalo z doterajších skúseností a praxou preverených ubytovacích, stravovacích a logistických možností. 
Podľa jej vyjadrenia sa osvedčila aj road verzia (cca 10 tis. EUR), avšak konštatovala nedostatočné množstvo pridelených finančných 
prostriedkov, ktoré náklady na takéto akcie nepokrývajú. 
 
Z diskusie: 
Prorektor Moravčík 

 je názoru, že „tam, kde nie sme, neexistujeme“, každá akcia je podľa jeho vyjadrenia prínosom a dobrým PR pre STU 
 konštatoval, že absentujú zahraničné veľtrhy 

o prorektorka Vitková uviedla, že STU eviduje ponuky zo zahraničia (napr. z Kazachstanu) - tie budú predložené na 
zasadnutie ako samostatné ponuky  

 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 zaujímal sa, či STU naďalej spolupracuje s doterajšou agentúrou 
o áno, partner je veľmi ústretový a nemení cenu 

 
UZNESENIE: 12.8/2021-V 
Vedenie STU schvaľuje  

 pre rok 2021 v prípade priaznivej epidemiologickej situácie (COVID-19) účasť STU na veľtrhoch Gaudeamus - Akadémia 
Bratislava, Gaudeamus Nitra, Gaudeamus Brno, Pro Educo Košice. 

 pre rok 2021/22 v prípade nepriaznivej epidemiologickej situácie účasť na online veľtrhoch.  
Ich prehľad/harmonogram bude predložený čo najskôr po oznámení ich termínu konania. 

UZNESENIE: 12.8.1/2021-V 
Vedenie STU súhlasí, aby bola študentom reprezentujúcim STU na veľtrhoch 2021 (Gaudeamus - Akadémia Bratislava, Gaudeamus Nitra, 
Gaudeamus Brno, Pro Educo Košice) zo strany fakúlt/ÚM vytvorená možnosť náhrady za vymeškaný výučbový proces v čase konania 
veľtrhov. 
UZNESENIE: 12.8.2/2021-V 
Vedenie STU schvaľuje v prípade účasti na veľtrhoch (Gaudeamus - Akadémia Bratislava, Gaudeamus Nitra, Gaudeamus Brno, Pro Educo 
Košice) udelenie mimoriadne štipendium študentom zo štipendijného fondu, príp. z iných zdrojov v celkovej sume 3 000,- €. 
 
K BODU 9:  Výzva Európske univerzity - Projekt EULISTO 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková.  
Informovala o stave pokračovania prípravy projektu pre výzvu Európske univerzity v rámci konzorcia EULISTO. 
Uviedla, že počas prípravy projektu partner zistil, že názov konzorcia bol totožný s univerzitou v Poľsku, preto bol názov zmenený 
z pôvodného EUST na EULISTO (podstata zostala rovnaká). Európska komisia (EK)rozhodla, že výzva bude vyhlásená až v roku 2024, čo 
nepovažuje za potešiteľné. Avšak napriek tejto skutočnosti je konzorcium aktívne a organizuje rôzne aktivity, zatiaľ bez finančných 
zdrojov. EK tiež zvažuje, že zníži počet grantov na jednotlivé konzorciá. Prorektorke Vitkovej sa však uvedené konzorcium javí ako silné 
a agilné, hľadajú sa cesty na zviditeľnenie.  
Záverom konštatovala, že členovia konzorcia EULISTO, ktorého je STU súčasťou, schválili ročný poplatok vo výške 10 000 EUR na 
financovanie spoločných výdavkov, a taktiež podávanie rôznych spoločných projektov, prostredníctvom ktorých by sa mohli realizovať 
podujatia či uhrádzať náklady na činnosť konzorcia. 
 
Z diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 zaujímal sa, či úhrada ročného poplatku v konzorciu 10 000 tis. EUR je v pláne rozpočtu 
o poplatok by mal byť hradený z rozpočtu ÚPV R STU, avšak overuje sa možnosť, či by nemohol byť poplatok pokrytý 

zo zdrojov Erasmus+ 
 zaujímal sa, čo sa očakáva od členstva STU, a či možno očakávať aj ďalšie výdavky, resp. aj nejaké príjmy 

o projekt je zaujímavo financovaný, keď bude schválený, je možné využiť učiteľské mobility, zapojenie doktorandov 
a pod., v rámci Erasmus+ dala do pozornosti zaujímavú schému Blended - program, v ktorom je možnosť čiastočného 
krytia finančných nákladov 
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UZNESENIE: 12.9/2021-V 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy projektu EULISTO v rámci Výzvy Erasmus+ Európske univerzity. 
 
K BODU 10: Rôzne 
K BODU 10.01: Diskusia o potenciálnom využití spoločnosti STU Centrum služieb, spol. s r. o. - ústna informácia 
 
Bod uviedol prorektor Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora. Prizvaný: Mgr. Rastislav Igliar. 
Informoval, že primárnym cieľom založenia spoločnosti STU Centrum služieb, spol. s r. o. bol vznik MŠ STUbáčik.   
V uvedenom čase existovalo niekoľko možností existencie materskej školy. Spoločnosť nikdy nevykonávala žiadnu činnosť.  
Mgr. Igliar doplnil, že jednou z alternatív je spoločnosť zrušiť a uzatvoriť jej činnosť. Ako druhú alternatívu navrhol ponechať subjekt 
ako súkromnú spoločnosť vlastnenú STU. Následne vysvetlil detaily možných činností spoločnosti a predstavil konkrétne príklady.  
 
Prorektor Moravčík záverom uviedol, že bod je predložený na diskusiu. Konštatoval, že zásadnou otázkou je, či ukončiť činnosť 
spoločnosti alebo uvažovať o jej ďalšej prípadnej zmysluplnej činnosti. V nadväznosti na uvedené požiadal prítomných o zváženie 
uvedenej alternatívy. 
 
UZNESENIE: 12.10.01/2021-V 
Vedenie STU berie na vedomie ústnu informáciu o potenciálnom využití spoločnosti STU Centrum služieb, spol. s r. o. 
 
K BODU 10.02: Aktuálne informácie k internetovým stránkam STU/fakúlt 
 
Materiál stručne uviedla prorektorka Vitková.  
Primárne ide o 2 podbody: 

 upgrade cms buxus (redakčný systém) webových stránok STU a fakúlt - úprava buxusu s cieľom čiastočne vychytať problémy 
 informácia o výsledku monitorovania prístupnosti webového sídla – bola konštatovaná len 42%-ná prístupnosť, čo je podľa jej 

vyjadrenia spôsobené neprofesionálnym výkonom činnosti redaktorov stránok 
Redaktori bývajú pravidelne preškoľovaní, avšak ukazuje sa, že to nie je dostatočne účinné. 
 
Z diskusie: 
Dekan Gregor 

 zaujímal sa, či výsledky sú dostupné aj pre jednotlivé fakulty 
o áno, bude dodané 

 
Dekan Šooš 

 súhlasí s úpravou buxusu 
 zaujímal sa aj o stav nového vizuálu web stránky a ďalšie kroky 

o prorektorka Vitková uviedla, že inovácia web stránky je vo vysokom štádiu rozpracovanosti, bola komunikovaná aj so 
zodpovednými pracovníkmi v rámci jednotlivých fakúlt, nová koncepcia bude predstavená v najbližšom čase 

 
UZNESENIE: 12.10.02/2021-V 
Vedenie STU schvaľuje upgrade cms buxus pre STU + 7 fakúlt v celkovej sume 2.600,-€ bez DPH. 
UZNESENIE: 12.10.02.A/2021-V 
Vedenie STU prerokovalo informáciu o výsledku monitorovania prístupnosti webového sídla www.stuba.sk vrátane odporúčania 
o zabezpečení profesionálnych technických redaktorov na úrovni STU aj fakúlt. 
 
Ďalej v rámci bodu Rôzne: 
 
Ing. Michalová, poverená výkonom funkcie kvestora 

 Informovala o stave súdnych sporov STU so spoločnosťou Dúha, t. č. v balíku súdnych sporov nemá STU advokátske zastúpenie 
z dôvodu, že po spoločnej dohode so žalobcom boli odročené súdne spory s cieľom pokúsiť sa o mimosúdne vyrovnanie, ktoré 
odporučila aj advokátska kancelária, ktorá uvedené súdne spory viedla aj v minulosti. Informovala o uskutočnených 
stretnutiach, rokovaniach a ďalších navrhovaných krokoch. Konštatovala, že v rámci STU ide o trojdohodu, t. j.  fakulta - 
Vedenie STU - spoločnosť, ktorá by mohla byť akceptovateľná. Uviedla, že existuje vysoká pravdepodobnosť, že v prípade 
rozumnej dohody STU ušetrí finančné prostriedky za dlhoročné spory na poplatkoch, úrokoch a pod.  
Postup a kompletná informácia bude predložená na zasadnutie Vedenia STU. 

V nadväznosti na uvedené prorektor Moravčík upozornil, že ide o 4 súdne spory, je potrebné vedieť konkrétne, v čom sa STU sporí. 
 
UZNESENIE: 12.10.03/2021-V 
Vedenie berie na vedomie ústnu informáciu Ing. Michalovej o rokovaniach v snahe dosiahnuť mimosúdne vyrovnanie vo vybranom 
súdnom spore v súčinnosti s dotknutou fakultou. 
UZNESENIE: 12.10.04/2021-V 
Vedenie STU ukladá Ing. Michalovej v súčinnosti s Vedením FCHPT STU pokračovať v predmetných rokovaniach a predložiť na 
zasadnutie Vedenia STU písomný materiál s návrhom riešenia a s výsledkom rokovaní vrátane konkrétnych údajov (sumy, termíny, 
ďalší postup a pod.). 
 
Dekan Gregor 

 zaujímal sa, či harmonogram VSK pokračuje v súlade so stanovenými termínmi 
o áno, pracovné skupiny budú pracovať počas leta, schvaľovanie dokumentov v Rade pre VSK sa uskutoční v septembri  

 
Dekan Kotuliak 

 informoval, že HaI práva boli schválené vo VR FIIT STU minulý týždeň, zaujímal sa o ďalší postup 

http://www.stuba.sk/
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o prorektor Kopáčik uviedol, že uvedené je potrebné oznámiť listom rektorovi, následne bude dokument postúpený na 
posúdenie Rade pre VSK a v poslednom kroku VR STU 

 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 informoval, že na web stránke STU bola zverejnená kandidátka na rektora STU, ďalšie kroky budú uskutočnené v súlade 
s harmonogramom volieb 

 
Prorektor Kopáčik 

 informoval o termíne a bohatom programe zasadnutia VR STU dištančnou formou - požiadal dekanov o vyhradenie si 
dostatočného času  

 informoval, že opäť bude potrebné vymenovať docentov a odovzdať dekréty, konštatoval, že možným termínom pre 
menovanie docentov by mohol byť 28.6.2021 - pred zasadnutím Vedenia STU 

 STU bol doručený list z SAAVŠ, ktorý informuje, že z vlastného podnetu bolo začaté konanie na preskúmanie obhajoby 
dizertačných prác na MTF STU za roky 2019 - 2020 a žiada STU o stanovisko a sprístupnenie príslušných zoznamov 

o podklady sú pripravené, budú postúpené SAAVŠ 
 
Dekan Šooš 

 zaujímal sa, či sa neuvažuje o prezenčnej forme zasadnutia VR STU – uvedené považuje za lepšie riešenie 
o termín bol plánovaný dlhodobo, aktuálne sa prezenčná forma kvôli obave z neuznášaniaschopnosti členov VR STU 

neodporúča 
 požiadal o usmernenie pre realizáciu VR SjF STU prezenčnou formou 

 
V závere profesor Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a ukončil 12. zasadnutie 
Vedenia STU.  

 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

Jún 
14.6.2021 

VR STU 09:00 ON-LINE 

 PAS STU 14:00  

 
21.6.2021 KR STU 09:00 

8:30 h. uvedenie prof. + odovzdanie 
Plakiet STU 

 
28.6.2021 

V STU 09:00 8:30 menovanie docentov 

 AS STU 14:00  

 
 
Zapísala: 09.06.2021      Zápisnicu overil: 10.06.2021 
Erika Jevčáková, BSBA, v.r.      prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD., v.r.    
 


